and the Secret World of Agoda

this book belongs to





By AI (and a little bit of human touch)

The content of this book was created and translated using OpenAI's GPT-3.5, under the supervision of Agoda's legal, marketing, tech, and translation teams. The visuals were generated using Midjourney v5 and further perfected by Agoda's Brand Design team. This children's book is not just a story, but a showcase of Agoda's passion for tech and innovation. Above all, it's an ode to life at Agoda and a celebration of the thousands of talented Agodans who work tirelessly day in and day out to help travelers see the world for less.





Maya could hardly contain her excitement as she sat at the breakfast table. Today was a special day. She was going to join her mother at work!

玛雅坐在早餐桌前激动不已, 因为今天是个特别的日子: 她要和妈妈一起去上班!



Maya and her mom hopped into a colorful tuktuk. The wind whizzed through her hair as they zipped through the bustling streets of Bangkok towards Agoda's office.

玛雅和妈妈坐上了一辆五颜六色的突突车。 车子在曼谷繁忙的街道上飞驰, 风吹着她们的头发。 她们就这样来到了Agodo的办公室。





Maya entered her mom's office, and her eyes widened at the sight of countless computer screens. "Wow!" she exclaimed. Wait, what was that? Did Maya see some sort of green animal crawl over the screen? She must have imagined it, she thought.

玛雅一走进妈妈的办公室, 就看到了无数的电脑屏幕。 她瞪大眼睛惊呼道:"哇!" 等等,那是什么? 她怎么看到有种绿色的生物在屏幕上爬? 一定是她想象出来的,她心想。

Maya discovered meeting rooms that looked like different tourist destinations. "This one's like a beach!" she giggled.

玛雅发现这里的会议室 看起来就像一个个旅游目的地。 "这个像海滩!" 她咯咯笑道。





Back at Mom's desk, Mom explained A/B testing, something she was doing right now. "Imagine if most people prefer chocolate ice cream," Mom said. "That tells us we need to make more chocolate because it's everyone's favorite."

回到妈妈的办公桌, 妈妈向她解释了什么是A/B测试 ——她现在就在做这样的测试。 妈妈说:"设想一下,如果大部分人都更喜欢巧克力冰淇淋, 这就意味着我们需要做更多的巧克力冰淇淋,

因为这是每个人的最爱。"



On their way to lunch, they passed a server room, and it seemed to Maya that the servers stretched all the way to the horizon. Maya asked, "What are these for, Mom?" Mom explained, "They make sure people all around the world can book

去吃午饭的路上, 她们经过了一个服务器机房。 玛雅感觉这些服务器无穷无尽, 仿佛一直延伸到地平线上。 玛雅问道: "妈妈,这些是做什么用的?" 妈妈解释说: "这些东西能确保全世界的人都能 在同一时间预订自己的假期, 就像魔法一样!"





Mom and Maya sat at lunch with people from different cultures and origins. Maya learned about diversity at Agoda, how everyone brought their unique experiences and ideas.

> 玛雅和妈妈 与来自不同文化背景的同事们 一起共进了午餐。 玛雅感受到了 Agodo 的多样性, 这里的每个人 都带有自己独特的经历和想法。

D





On the way back from lunch, all of a sudden, red lights flashed, and an alarm sounded. There was a bug! In the war room, people worked closely together, hearts racing, to fight the unexpected intruder. Teamwork saved the day.

> 吃完午饭回来的路上, 突然红灯闪烁,警报声大作。 出bug了! 办公室瞬间变成了战斗室, 所有人心跳加速, 联手对抗这位突如其来的闯入者。 在密切的团队合作下, 他们成功击败了bug。







Maya watched her mom code when they returned to her desk. Maya imagined that with each line of code, they defeated bugs, dark wizards, and ugly trolls in a magical world.

回到妈妈的办公桌时, 玛雅看着妈妈编写代码。 玛雅想象着, 每编写一行代码, 他们就在一个魔法世界中击败了bug、 黑巫师和丑陋的巨魔。



On the ride back home, Maya said, "Wow, your work is really exciting, Mom! Is every day like this?" Mom laughed and replied, "Today was relatively calm. It's always exciting at Agoda, but more importantly, I learn something new every day."

在回家的路上,玛雅兴奋地说: "哇,妈妈,你的工作真刺激!每天都这么刺激吗?" 妈妈笑着说:"今天还算顺利的了。 Agodo总有各种让人兴奋的事情发生。 不过最重要的是, 我每天都能学到新东西。"





As mom tucked Maya in and gave her a kiss, Maya drifted into a vivid dream. She dreamed of being on the beach. The same one she saw in the meeting room! Some of mom's colleagues were there too, enjoying chocolate ice cream. And on the water, trolls and bugs were surfing on the waves. This was just Maya's first adventure into her mom's world of software development, and she hopes there would be many more to come.

> 到了晚上,该睡觉了。 妈妈给玛雅盖上被子,亲了亲她。 玛雅进入了一个栩栩如生的梦境。

> > 她梦见自己正在海滩上,

就是她白天在会议室里看到的同一个海滩! 妈妈的一些同事也在那里,他们正在吃巧克力冰淇淋。 水面上,巨魔和bug正在冲浪。她度过了奇妙的一天, 而这只是她在妈妈软件开发的世界中的第一次冒险, 她希望未来还会有更多这样的冒险。









댥 agodacareers 🞯 lifeatagoda in Agoda 👥 agoda-engineering 🕑 agoda.com 🕅 lifeatagoda 🕞 agodalife

www.careersatagoda.com